
V Harrachově 5. března 2021

Harrachovu bude kvůli vládním opatřením na zastavení šíření nemoci Covid-19 chybět až 4 miliony korun     

v městském rozpočtu. Jedná se o peníze, které městu dříve plynuly z poplatků z ubytování. Chybějící 

finance se město bude snažit získat prostřednictvím dotací i darů od soukromých investorů. 

V roce 2020 získalo město Harrachov do svého rozpočtu od soukromých dárců přes 2 mil Kč. Dárci 

pocházejí z řad developerů a harrachovských podnikatelů.  

„Oslovili jsme harrachovské podnikatele a firmy, které tu provádějí výstavbu apartmánových domů s tím, 

jestli nechtějí podpořit harrachovskou mládež. Každý z oslovených nám řekl ano již při první schůzce,“ 

popisuje úspěšnost vyjednávání místostarosta Tomáš Vašíček. Město tak buduje vztahy nejen                        

s harrachovskými obyvateli, ale i se subjekty, které v Harrachově podnikají a jsou tedy jeho součástí. 

V roce 2020 přispěl největší částkou Martin Vodrážka, a to 1,5 mil Kč. Z této částky město pořídí novou 

rolbu na úpravu běžeckých tratí. Dalším významným sponzorem je Ondrej Spodniak, který přislíbil            

1 mil Kč na další čtyři roky. 

Již začátkem roku se podařilo získat dvě dotace. První je dotace na městské kino, ze které město nakoupí 

novou techniku, podium a vitríny na výstavy. Druhá dotace z MŽP, která je určená obcím v Krkonošském 

národním parku. Město z ní pořídí například nové lavičky, květinovou výzdobu a obnoví naučnou stezku 

Rybárna. Tuto dotaci je možné čerpat v průběhu tří let, takže Harrachov tak může rozložit spoluúčast             

i na příští dva roky. 

„Na současnou situaci jsme se připravovali již vloni. Zvýšili jsme daň z nemovitosti a zavedli poplatek          

za svoz odpadu, letos v lednu jsme zvedli parkovné. To by mělo alespoň částečně pokrýt ten obrovský 

schodek,“ říká starosta Jaroslav Čech. 


